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Sommerleirsesongen er igang!
Årets sommerleirsesong er i gang og vi 
startet det hele med lederleir for nye 
lovende lederspirer siste helgen i april. 
Det ble en gøyal helg med strålende vær 
og spente deltakere!


Lederhelga samlet 13 deltakere. I tillegg 
var vi en fin gjeng med ledere. Tre elever 
fra Bibelskolen i Grimstad (BIG) var også 
med, de hadde blant annet andaktene på 
møtene. 


Lederhelga hadde til hensikt å forberede 
og inspirere ungdommer til å bli med som 
ledere på leirene til Acta. Dagene ble 
brukt til å bli kjent gjennom aktiviteter og 
lek, samt noen seminarer rundt 
lederrollen. I tillegg hadde vi gode 
samlinger med lovsang og forkynnelse. 
Lørdag kveld hadde vi en egen 
bønnevandring.


Været var på vår side gjennom hele 
helgen og alt lå til rette for spenstige 
uteaktiviteter. Lørdag gikk THE AMACING 
RACE av stabelen. Her ble deltakerne delt 
inn i ulike lag og fikk i oppdrag å bygge 
sin egen Olabil. Deretter ble det kjørt 
konkurranse med flere heat både innen 
street og offroad. Det gikk noe hardt 

utover bilene, men det ble kåret en vinner 
til slutt.


Søndag var været om mulig enda bedre 
og gjengen padlet over til Ormestadvika 
og hadde der et par timer med fjellklatring 
i en solfylt og varm fjellvegg. Acta sine 
tidligere ettåringer, Andreas og Isak, sto 
for et supert opplegg, med god 
instruksjon og sikkerhet i fokus. 


Vi sitter igjen med takknemlighet etter 
denne leiren, og vi opplever at gjengen 
ble godt sammensveiset i løpet av disse 
dagene. Vi håper vi kan hjelpe dem videre 
i lederoppgaven, samt at de kan få brukt 
seg og sine gaver både regionalt og lokalt 
fremover. Takk for en veldig fin og 
spennende helg!


For lederne på lederleiren,

Actaleder Stein Joar Myrvang


Litt innføring i sikkerhet før 
klatring i Ormestadvika.

Redningsvesten er på, da er det 
bare å komme seg i kanoen.

Sommermøter 

I flere år har vi på Strand invitert til 
søndager med møter, middager og 
turer i nærområdene til leirstedet. I 

sommer inviterer vi til slike søndager 
flere steder i regionen.  

Søndag 2. juli

Filtvet - Hurum 
Filtvetveien 61 - Filtvet

kl.13.00: Tur i nærområdene *

kl.15.30: Middag

kl.17.30: Møte

	 Taler: Svein-Tony Gårdsø


Søndag 9. juli

Strand - Sandefjord 
Østerøyveien 233 - Sandefjord

kl.11.00: Møte

	 Taler: Martha Irene Eriksrød

kl.13.00:	Søndagsbuffet

kl.14.30: Tur i nærområdene *

kl.16.00: Møte

	 Taler: Sam Tore Bamle


Søndag 16. juli

Husøy - Nøtterøy 
Kirkegaten 23 - Husøysund

kl.13.00:	Tur i nærområdene *

kl.15.30: Middag

Kl.17.30: Møte

	 Taler: Svein Granerud


*Oppmøte ved bedehuset/ Strand


Filtvet fyr ligger ikke langt fra 
bedehuset på Filtvet. 



Regionleder

Svein-Tony Gårdsø 

svein.tony.gardso@normisjon.no

Tlf.: 953 36 440


Administrasjonsleder

Gunn-Marit Eriksrød Selle 

gunn.marit.selle@normisjon.no

Tlf.: 928 40 659


Actaleder

Stein Joar Myrvang 

stein.joar.myrvang@normisjon.no

Tlf.: 995 00 047


Daglig leder på Strand

Ruben Heitmann 

ruben.heitmann@normisjon.no

Tlf.: 472 70 877


Kjøkkenleder

Sara Grebäck 

saragreback@normisjon.no

Tlf.: 918 90 471

Normisjon - Acta - Strand

Regionkontorets åpningstider. 
Mandag - torsdag kl.09 - 15.


Tlf.: 406 03 097


Kontonummer: 
3000 14 71550


Vipps: 
11413


Organisasjonsnummer: 
979 189 877


Post - og besøksadresse: 
Strand leirsted - Østerøyveien 233 

-Sandefjord


Nettsider: 
normisjon.no/vebu


acta.no/vebu


strand-sandefjord.no


Nye griller 
Sommer, sol og grillmat er idyll for de fleste. På Strand er 
det virkelig sommeridyll når grillene igjen tennes i mai og 
100 ungdommer står i matkø for å sikre seg en nygrillet 
hamburger. 


I april gjestet elever og ansatte fra Viken folkehøgskole oss. 
Etter en fin formiddagstur til Flautangen litt lenger ut på 
Østerøya, ventet nygrillet mat på Strand. De gamle grillene 
hadde gjort sin jobb så i forkant av sesongen måtte nye 
griller kjøpes inn. Grillsesongen ble i år åpnet - med nye 
griller - av Viken folkehøgskole med sine 100 elever og 
ansatte. 


Det blir spennende å se hvor mange tusen pølser og 
hamburgere vi griller før sesongen er over. 
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Flere hender på St.Hans 
Tradisjonen tro blir det også i år St.Hans på 
Strand. For å kunne gjennomføre arrangementet, 
og spesielt matsalget, trenger vi flere hender. 


Vi har noen få trofaste medarbeidere som stiller 
opp år etter år. Det er vi takknemlige for. Uten 
dem hadde det vært vanskelig å gjennomføre 
St.Hans-stevnet. Nå trenger vi flere frivillige for 
at øktene ikke skal bli for lange. Vi trenger folk til 
grilling, vaffelsteking, matsalg og til å betjene 
kassa. 


Har du lyst og mulighet til å bidra?  
Ikke nøl med å ta kontakt med Ruben Heitmann.

Maling av hovedbygget 
I fjor sommer gjorde vi et løft med vasking og 
maling av hovedbygget på Strand. Sjøsiden av 
spisesalen og sørveggen ble satt skikkelig i 
stand med bytting av kledning der det var 
nødvendig og ny maling. Nå fortsetter jobben på 
baksiden mot Østerøyveien og på nordsiden av 
peisestua og festsalen. Utvendig vedlikehold er 
viktig og det er åpenbart på høy tid å gjøre et 
løft nå. 


Torsdagsklubben bretter opp ermene nok en 
gang og tar i et tak. De er allerede i gang med 
skraping av flassende mailing og grunning der 
det er nødvendig. Prosjektet er ganske 
omfattende så vi trenger flere hender enn de 
som allerede er med i Torsdagsklubben.


Har du tid og lyst til å bidra?

Ta kontakt med daglig leder på Strand.

Alle monner drar!

Arbeidet er i gang.  
Har du mulighet til å være med?

Avvikling av paintballbanen

Det var Acta-ungdommer som i sin tid som bygde painballbanen på Strand. Den ble 
bygd av 10-12 ungdommer som hver la ned et titalls-timer for å få banen så 
spennende og krevende som de ønsket. Lenge var paintball-banen på Strand den 
eneste skogsbanen i Sandefjord. Banen ble høytidelig åpnet av ikke mindre enn fire 
ordførere! Ordførerne i Sandefjord, Stokke, Tønsberg og Re. I mer enn 15 år har 
paintball i Strandskogen vært en en veldig populær aktivitet for barn og ungdom. Det 
har vært et fast aktivitetstilbud på mange av Actas leirer og i et par år hadde Acta 
også en egen painball-klubb for ungdom med base på Strand. 


Fra dag én var mange voksne skeptiske til denne aktiviteten. Den ble også et tema 
på regionens årsmøte for en god del år siden. Men skepsisen i egen organisasjon ga 
seg etterhvert da man skjønte at dette var en aktivitet som handlet mer om 
samarbeid, strategi og kondisjon enn å leke krig. Det at det var en aktivitet som i 
tillegg trakk til seg mange gutter på leir, var også noe som ble satt pris på av mange. 


Blant noen av naboene til leirstedet og blant noen beboere på Østerøya har kritikken 
vært stor. Jevnlig har det være større eller mindre utbrudd i media og på sosiale 
medier mot Strand og Normisjon pga. paintball-aktiviteten. 


Når Acta nå har bestemt å avvikle paintball som aktivitet på leir i løpet av 2023 så 
skyldes det at utstyret er utslitt og 
det vil medføre en forholdsvis stor 
kostnad å kjøpe nytt utstyr. Skulle 
man ha fortsatt med paintball 
hadde man også vært nødt til å 
gjøre en større opprustning av 
selve banen. 


Flere av Strand sine gjester har 
uttrykt skuffelse over at banen blir 
avviklet, men vi tror at avvikling kan 
åpne for ny bruk av dette området i 
Strandskogen. Vi frigjør et stort 
område som kan bli til nye og 
spennende aktiviteter for brukere 
av Strand. Vi har flere konkrete 
ideer i hodet, og håper å kunne få 
realisert noe av dette i 2024. 




Mer fokus på markedsføring 
Mye går veldig bra på Strand for tiden, og vi får stadig 
flere gjester og henvendelser vi må takke nei til. I år ligger 
vi an til ca 7000 gjestedøgn mot 5100 gjestedøgn i 2022. 
Det er nærmere 40 % økning i antall gjestedøgn fra 2022 
til 2023! Til tross for dette, ser vi at deler av sesongen bør 
vi ha flere gjester og i høysesongen bør vi kunne få inn 
enda større grupper. Det er viktig for økonomien til Strand 
å øke antall gjestedøgn, for å få til en sunnere økonomi. 


Nå gjør vi flere konkrete grep for å ta tak i 
markedsføringen av Strand. Vi har inngått et samarbeid 
med Digimax, et relativt nystartet byrå bestående av tre 
voksne damer som akkurat et ferdig videreutdannet 
innenfor markedsføring. Flere av dem har en relasjon til 
Strand fra før av. De vil hjelpe oss med videreutvikling av 
nettsider, Facebook-sider, bilder og ikke minst annonser 
for spesifikke grupper. 


Markedsføring er en krevende aktivitet å holde seg 
oppdatert på. Derfor mener vi at det er best å bruke 
ekstern spisskompetanse på dette. Det blir spennende å 
se hva samarbeidet med Digimax kan føre til, og om vi vil 
merke en økning i antall gjestedøgn i 2024. 

«Det er viktig for økonomien til Strand 
å øke antall gjestedøgn, for å få til en 

sunnere økonomi.»

Antall gjestedøgn på Strand får en betydelig 
økning dette året. 

Lunsjforedrag med Einar Lunde 
18. april gjestet tidligere Afrika-korrespondent og nyhetsanker, Einar Lunde, 
Strand. Lunde har hytte på Grindholmen, en av naboøyene til Strand, og har 
sånn sett en lokal tilhørighet. Han satte derfor stor pris på å bli invitert til 
Strand nok en gang, og vi tror ikke det blir siste 
gangen vi inviterer ham.


Denne gangen var det 160 påmeldte og det 
var helt fullt i møtesalen. Einar Lunde holdt et 
spennende og engasjerende foredrag med 
tittelen «Spioner på Safari.» Foredraget 
handlet om skildringer av ulike mennesker og 
begivenheter han fikk oppleve i sin tid i 
Afrika. Lunde har levd et spennende liv og 
har gjennom sin jobb og sitt nettverk fått 
innblikk i viktige historiske begivenheter. I 
tillegg har han en engasjerende måte å 
formidle sine opplevelser på. Et flott foredrag 
og vi vil nok forsøke å invitere ham tilbake i 
2024.


… og hvordan gikk det med bespisningen til så mange? Fra den første 
forsynte seg til den siste kunne gå å forsyne seg tok det 14 min og 30 
sekunder. Det sier vi oss godt fornøyd med.


Kom gjerne med tips! 

Flere av årets foredragsholdere har vi fått etter 
tips og anbefalinger fra personer som har vært 
på Lunsjforedrag på Strand. Hvis du som leser 
av StrandNytt sitter på gode temaer eller gode 

foredragsholdere, tips oss gjerne. 

Over sommeren begynner vi planleggingen av 
Lunsjforedragene for 2024.

STRIKKEKLUBBEN
Velkommen til Strikkeklubben på Strand!
Samlinger annenhver torsdag kl.11.00-14.00

- Lunsj
- Utlodning
- Strikking og samtale
- Ord for dagen

Datoer før 
sommerferien:
1.og 15. juni.



Førti mystiske dager 
Da jeg gikk på barneskolen ble jeg alltid litt lei meg hver Kristi Himmelfartsdag 
da jeg innså at Jesus sto opp bare for å dra opp til himmelen 40 dager senere. 
Var ikke det litt dårlig gjort? Skulle ikke han være med disiplene på jorden? 
Som åtteåring forsto jeg ikke at det var bra at Jesus dro fra jorden for da kunne 
han være med oss alle samtidig. Men dette leder til et spørsmål som jeg 
egentlig ikke har tenkt over før; hvorfor ble Jesus igjen på jorden i førti dager, 
og hva gjorde han i de førti dagene?


For det første, at Lukas nevner at Jesus blir på jorden 40 dager etter 
oppstandelsen (Apg 1, 3) er et godt argument for oppstandelsen i seg selv. 
Hvis evangelistene prøvde å skape en løgn, ville det vært mye bedre å si at 
Jesus sto opp, viste seg for disiplene og ble rykket opp til himmelen på samme 
dag. Men det skriver de ikke, fordi Jesus hadde en plan med de førti dagene. 


Det er en del ting Jesus kan ha gjort de førti dagene, vi vet han underviste på 
vei til Emmaus (Luk 24, 13-35), han lagde mat til disiplene (Joh 21, 1-14) og 
viste seg for disiplene i andre sammenhenger (Joh 20, 19-31). I tillegg vet vi at 
Jesus ikke bare var med disiplene etter oppstandelsen, siden han viste seg for 
fem hundre stykker på en gang (1. Kor 15, 6). Alt dette kan kanskje ha tatt en 
uke, men hva med resten av tiden, hvorfor ble han lenger?


Felles med disse tingene dokumentert i bibelen, er at Jesus bruker tiden på å 
vise seg for andre og å undervise. Kan det ha vært dette Jesus gjorde i disse 
førti dagene? Kanskje han dro rundt og vitnet om at han faktisk hadde stått 
opp og utrustet etterfølgerne sine (ikke bare disiplene) for en fremtid uten en 
fysisk Jesus. I tillegg vil jeg slå et slag for at Jesus dro rundt og viste nåde i 
praksis, han tilgir jo Peter (Joh 21, 15-23) og det kan godt hende han dro rundt 
og viste den samme nåden til flere som hadde spottet ham.


Mye av dette blir spekulasjoner, og disse førti dagene vil alltid være omspunnet 
av mysterier. Samtidig vil jeg si at hva Jesus gjør på 
jorden etter oppstandelsen, er et vitnesbyrd om at 
Jesus alltid ser ting gjennom og utruster oss før han 
sender oss. At Jesus ble igjen på jorden i 40 dager 
etter oppstandelsen, er altså enda en 
kjærlighetserklæring fra Gud til mennesket. Derfor er 
det ikke noe å ikke være lei seg for at han var her 
bare 40 dager før han fór opp til himmelen. 


Isak Corneliussen 
var ettåring i Acta 

2021-2022

Sommergave til Strand 
Strand er et sted med stor bygningsmasse som stadig krever vedlikehold.  

Vil du være med å gi en gave til også dette nødvendige arbeidet på Strand? 

Kontonummer: 3000 14 71550 

Vipps: 127249 (nytt gavenummer til Strand) 
Merk gaven: Sommergave - Strand

aRRANGEMENTER 
PÅ STRAND

MAI 
23.:	 Lunsjforedrag


JUNI 
11.:	 Søndagsbuffet

17.-18.:	 Minileir, 3-6 år

20.-22.:	 Makspuls, 1.-3. trinn

23.:	 St.Hans stevne

25.-29.:	 Sportyfestivalen, 4.-7.trinn


JULI 
9.:	 Sommermøter på Strand

9.:	 Søndagsbuffet


AUGUST 
27.:	 Søndagsbuffet


SEPTEMBER 
18.:	 Lunsjforedrag (NB! mandag)


OKTOBER 
17.:	 Lunsjforedrag

22.:	 Jubileumssøndag. Strand 80 år.

22.:	 Søndagsbuffet

27.-28.:	 Strandtorget


NOVEMBER 
14.:	 Lunsjforedrag

17.-19.:	 Gamingleir, Acta

30.:	 Julelunsj


DESEMBER 
1.:	 Julelunsj

3.:	 Julelunsj

5.:	 Lunsjforedrag

15.:	 Actas julegalla


Mer informasjon legges fortløpende ut på


normisjon.no/vebu 
strand-sandefjord.no 

acta.no/vebu 

http://normisjon.no/vebu
http://strand-sandefjord.no
http://acta.no/vebu


• Regionens 
årsmøte ble 
avholdt i 
Tønsberg 15. 
april. Her ble 
blant annet 
nye 
medlemmer til 
regionstyret 
valgt. 
Regionstyret 

har nå følgende 
sammensetning: Ole Jørgen Storli, 
Sande (leder), Øystein Kilde, Ål 
(nestleder), Endre Engvik, Tønsberg 
(sekretær), Mary Anette Skaaheim, 
Kongsberg (styremedlem), Reidun 
Bjune, Våle (styremedlem), Ludvig 
Munkejord, Gol (styremedlem) og Kari 
Stornes, Tønsberg (Actas 
representant). Gunn-Marit Eriksrød 
Selle er ansattes representant til styret.  
Svein-Tony Gårdsø møter i kraft av 
stillingen som regionleder. 
Varamedlemmer til styret: Ingjerd 
Bratsberg, Sande og Torfinn Slåtto, Ål. 


•  Regionstyret har oppnevnt to nye 
medlemmer til styret for Dalhøgd 
fjellkapell, Mary Anette Skaaheim og 
Eva Synnøve Dickson Lid, begge 
Kongsberg. De er begge oppnevnt for 
tre år.


• Rektor på Danvik 
fhs, Hege Norøm, 
har fått ny jobb og 
slutter som rektor 
1. oktober. 
Stillingen som 
rektor er utlyst. Det 
er skolestyret for 

Danvik fhs som ansetter rektor. For 
tiden har Normisjon - Vestfold og 
Buskerud to representanter i 
skolestyret. 


• I april fikk Strand en forespørsel om 
utleie av helgen 21.-23. juni 2024. Det 
er snakk om en gruppe på 150 
personer. Dette gir en inntekt på ca. 
kr.430.000, noe som er 10% av de 
totale årsinntektene for Strand, hvis vi 
legger 2022-regnskapet til grunn. En 
slik avtale er «gull verdt» for Strand, og 

vi har derfor sagt ja til denne avtalen. 
Det betyr at det ikke blir St.Hans 
stevne på Strand i 2024. 


• 12.-15. januar 2024 arrangeres MER i 
Stavanger. MER er for både ansatte, 
tillitsvalgte og frivillige i Normisjon og 
Acta. Det var en god gjeng fra vår 
region på MER i januar i år. Neste år 
satser på på enda flere. Normisjons 
Generalforsamling legges også til MER 
2024. Acta har også lagt sitt 
Landsmøte til MER 2024. Med andre 
ord, dette blir en samling vel verdt å få 
med seg. 


• Over sommeren drar vi i gang et 
regionlotteri. I hovedsak vil regionens 
ansatte og tillitsvalgte ha med seg 
loddlister i de foreningene de besøker 
eller er en del av. 


• Strand fyller 80 år i år. Dette vil bli 
markert med en festdag på Strand 
søndag 22. oktober. Jubileet vil 
spesielt ha fokus på leirperioden 1960 
- 2010. Program for jubileet vil være 
klart over sommeren.


TORSDAGSKLUBBEN 

Har du tid og lyst til å gjøre noe praktisk 
arbeid på Strand? 

Hver torsdag gjennom skoleåret samles en 
ivrig gjeng til dugnadsarbeid på Strand. Det er 
plass til flere! 


Velkommen til trivelig fellesskap!


Ta kontakt 
med Ruben 
om du har 

lyst til å være 
med. 

Ønsker du å ha salgsbod på 

Strandtorget? Ta kontakt med 

Gunn-Marit på regionkontoret. 

Kun fire ledige plasser!



HISTORIEN 
Jeg tror historien begynner å bli kjent. 
Historien om bondesønnen og læreren Ole 
Nestegaard d.e. som gikk fra Hemsedal til 
Drammen for å høre Indiamisjonæren Lars 
Olsen Skrefsrud tale. Under denne talen i 
Bragernes kirke fikk han kallet til selv å 
reise ut som misjonær. Turen tilbake til 
Hemsedal gikk han også til fots. Det er 
denne turen tilbake, fra Drammen til 
Hemsedal, vi inviterer til å være med å gå 
når vi 2.-11. juni arrangerer GOFORIT - tur 
med tru. 

MISJON I FOKUS 
Det har siden Ole Nestegaard d.e. dro ut 
som den første misjonæren fra Hallingdal, 
reist ut 51 misjonærer fra de seks 
Hallingdals-kommunene. Det er et 
imponerende høyt antall. 


Historien om de 52 er både en viktig del av 
Hallingdals lokale historie og av norsk 
misjonshistorie. Det er historier om kall og 
tjeneste. Om bønnesvar og under. Om 
lydighet og villighet. Om Guds trofasthet.


Misjonsarbeidet til de 52 lærer oss også 
mye om kulturforståelse, integrering og 
samarbeid. 


BREDT SAMARBEID 
Det er 15 ulike kirkesamfunn og 
misjonsorganisasjoner som står bak de 52 
som har reist ut fra Hallingdal. Vi i 
Normisjon som har tatt initiativ til GOFORIT 
- tur med tru, har invitert til et bredt 
samarbeid. Alle Normisjonsforeninger i 
Hallingdal, Norkirken i Drammen, alle 
menigheter i Den norske kirke i Hallingdal, 
lokale pinsemenigheter og 
Frelsesarmegrupper er blant de som er 
med på dette prosjektet. I tillegg har vi fått 
til samarbeid både med lokale historielag, 
muséer og skoler i Hallingdal. 


VI GIKK OG VI GIKK … 
Fredag 2. juni går startskuddet fra 
Drammen. Det skal gås mellom 11 - 24 km 


hver dag. For å få med alle Hallingdals-
kommunene vil det onsdag 7. juni starte 
en gåtur fra Hol kommune som vil møte de 
andre når de kommer til Gol. Herfra går 
man sammen til Hemsedal. Tirsdag 6. juni 
vil deler av dagsetappen bli med båt på 
Krøderen. Båtturen er åpen for alle og man 
kan melde seg på denne på regionens 
nettside. 


Hvis man ønsker å være med å gå en eller 
flere etapper kan man melde seg på via 
regionens nettside. Her finner man også 
en detaljert beskrivelse av hver 
dagsetappe. 


ARRANGEMENTER 
Før hver dagsetappe vil vi ha en kort 
samling med en misjonshistorie om en av 
misjonærene fra Hallingdal. Vi vil be for 
kommunen vi er i og for det internasjonale 
misjonsarbeidet. I mange av kommunene 
vi skal gå gjennom blir det større 
arrangementer. Takket være samarbeid 
med mange lokale krefter blir det både 
internasjonal matfestival, kåserier, 
misjonsmøte, misjonsutstilling, 
skolebesøk, gudstjeneste, quizkveld med 
mer. 


Flere misjonærer fra Hallingdal vil bli med 
på noen av arrangementene, det vil også 
flere av ordførerne i Hallingdals-
kommunene. På KickOff-samlingen i 
Drammen vil leder av Ungdom i Oppdrag, 
Andreas Nordli, tale. Her blir også 
statsforvalteren i Oslo og Viken, Valgerd 
Svarstad Haugland, med. Biskopen i 
Tunsberg blir med og går fra Gol til 
Hemsedal. Han vil også delta på 
arrangementene på Gol og Hemsedal.


VEIEN VIDERE 
GOFORIT - tur med tru håper og tror vi er 
starten på et videre samarbeid med lokale 
menigheter og fellesskap i Hallingdal. 
Samarbeidet vi har hatt til nå lover godt for 
tiden fremover. 


Ole Nestegaard d.e. - Kina

Ole Nestegaard d.y. 
- Mongolia 

Guri Odden 
- Kina og Japan 

Ingeborg Skjervheim 
- Nepal 

Odd Hoftun 
- Nepal 

Familien Sævre 
- Kenya og Tanzania 

Fredag 2. juni 
kl.13.00:	 Kåseri om de 52

	 Drammen

kl.17.00:	 KickOff

	 Norkirken Drammen

kl.18.30:	 Startskuddet

	 Bragernes torg

Søndag 4. juni 
kl.15.00:	 Misjonsmøte

	 Vikersund misjonssenter

Tirsdag 6. juni

kl.11.00:	 Båttur på Krøderen

	 Oppmøte Noresund

kl.19.00:	 Kåseri og kulturelle innslag

	 Kultursalen Flå skole

Onsdag 7. juni 
kl.10.00:	 Markering ved Nestegaard-bautaen

	 Hovet, Hol kommune

kl.12.00:	 Omvisning i Hol gamle kyrkje

kl.14.30:	 Matsalg på Hol bygdemuseum

kl.16.00:	 Kulturelt program m/ noko attåt

	 Hol bygdemuseum

Torsdag 8. juni 
kl.13.00:	 Åpning av misjonsutstilling

	 Evjens Minne, Ål

kl.14.30:	 Miniforedrag

	 Nes kirke, Nesbyen

kl.14.30:	 Matsalg

	 Ål kulturhus, Ål

kl.15.00:	 Samling ved Trageton-huset

	 Nesbyen

kl.15.30:	 Foredrag om Odd Hoftun

	 Ål kulturhus, Ål

kl.19.00:	 Misjonsmøte

	 Betel. Nesbyen

kl.20.00:	 Quizkveld om misjon, land og folk

	 Kringlevegen 35, Ål

Fredag 9. juni 
kl.18.30:	 «Misjonsbasaren»

	 forestilling - kåseri- hilsener

	 Pers hotell, Gol

Lørdag 10. juni 
kl.12.00:	 Internasjonal matfestival

	 Gol sentrum

Søndag 11. juni 
kl.12.45: Sjarmøretappen med sporlek

	 Ulsåk - kyrkja, Hemsdal

kl.15.00:	 Gudstjeneste, Hemsedal kyrkje

kl.16.00: 	Grilling m/ familieprogram

	 Kyrkjestugu, Hemsedal

kl.17.00:	 Kirkekaffe m/ program

	 Kyrkjestugu, Hemsedal


Mer informasjon:

normisjon.no/vebu 



Returadresse: 
Normisjon - region Vestfold og Buskerud 

Østerøyveien 233 - 3237 Sandefjord

Har noen liggende vinduer med 
størrelsen 120 x 120 cm? 

Flere vinduer i hyttene på Strand har vi behov for å skifte ut så snart som mulig. Det er 
problemer med å åpne flere av vinduene, og noen er det også farlig å åpne da de er i 
såpass dårlig forfatning. For å kunne bruke hyttene er vi helt avhengig av vinduer som 
fungere, da vinduene er å regne som rømningsvei. Vi er også helt avhengig av vinduer 
som kan åpnes slik at man får frisk luft inn på varme eller klamme sommerdager og 
sommerleirer. 


Vi vil helst ikke kjøpe nye vinduer til hyttene, da vi regner med at hyttene etterhvert skal 
erstattes med nye. Hvis noen av dere kan 
ha gamle vinduer stående, på låver eller i 
kjellere som dere kan gi til Strand, må dere 
gjerne ta kontakt med daglig leder på 
Strand så snart som mulig.


